
Dagsorden til møde i skolebestyrelsen ved Ringkøbing Skole 

Onsdag d. 1. december fra kl. 18.00 – 21.00 på afdeling Rindum 
 
Da det er sidste gang inden jul, vil vi afslutte mødet med en let anretning som afslutning på dette år.   

 
Fraværende: Jens, Ulla, Martin 
 

Dagsorden: Beslutning: 

18.00 – 18.00 
Pkt. 111 
Godkendelse af referat: 
(Fast punkt) 
 
Sagsfremstilling: 
 
Bilag: 
Referat fra skolebestyrelsesmødet d. 4. no-
vember er tidligere udsendt. 
 
Indstilling: 
Info 
 

Der er ikke indkommet ændringer til referatet. 
Referatet er godkendt. 

18.00 – 18.10 
Pkt. 112 
Nyt fra eleverne: 
(Fast punkt) 
 
Punktet er til drøftelse. 
 

Alkjær: 
Der er snakket om julekonkurrencer, æbleskivesalg, 
gevinster mm. 
Der er valgt legepladsudvalg. 
Der er drøftet affaldssortering, eks. i madkundskab – 
vi får besøg af Mette fra Land, By og kultur. 
Der er lavet et årshjul for elevrådet. 
Kommende punkter: Forbedring af skolegården/ude-
områder 
 
Rindum: 
Boden er åbnet og elevrådet fik den godt op at køre – 
den er nu desværre lukket grundet corona. 
Der har også været drøftet fester, som elevrådet ville 
være tovholdere på – dette er også lukket ned grundet 
corona. 
Der er drøftet udeområder. Overbygningen har fået 
tildelt et lidt større område ude. 
Salen er lukket i pauserne grundet corona. 
Der er ønske om spil/aktiviteter til pauserne. 
 
Der gives udtryk for opbakning fra bestyrelsen til 
elevrådet. 

18.10 – 18.30 
Pkt. 113 
Evaluering af skolestart 

Overordnet høj tilfredshed. 
Der er angivet flere svar, som udtrykker ønske om at 
være mere med i klassen på 1. skoledag. 



Dagsorden: Beslutning: 

Vi har gennemført en spørgeskemaundersø-
gelse bland forældrene til de nystartede 0. 
klasser. 
Endvidere er skolestartsgruppen i gang med 
at evaluere forløbet og vil komme med en 
status på dette.  
 
Oplæg fra Gitte, Marianne og Maria 
 
Bilag: 
Resultat fra spørgeskemaundersøgelsen fra 
begge afdelinger 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 

Vi får god viden i tilbagemeldingerne, som vi kan 
bruge fremadrettet til at skabe gode overgange for vo-
res elever. 
Overgangen har i indeværende skoleår også været 
præget af Corona. 
Der sendes en orientering ud til alle forældrene på år-
gangen om resultatet. 
 
Tilbagemelding fra personalet: 
Forslag om, at personale fra dagtilbud kan være med 
på infomøde, så de ved, hvad forældrene får at vide, 
og så de bedre kan snakke med forældrene fremadret-
tet. 
Hjernen & Hjertet – udfordringer med brug heraf. 
Overleveringsmøder – skal måske være uden foræl-
dre, og så tager børnehaverne i stedet et møde med 
forældrene inden, så de er godt orienteret. 
Klassedannelse – der efterspørges ensartede kriterier. 
Velkommen dagen – anden form ønskes. Man ønsker 
en hel dag med børnene i stedet, hvor de er i børneha-
veklassen. 
Hvordan får man elev/barneperspektivet med? 
Læringsvenner – godt med tryghed. 
Overgangsobjekter – hvilke ønskes fremadrettet? 
Læringsnøgler – må ikke tage for lang tid. 
Forældrene kan komme med i klassen. 
Personale fra dagtilbud med i skolen de første dage – 
det er svært at afsætte ressourcerne. 
 
Vi har fokus på, at skolernes lokaler gøres mere til-
gængelige for dagtilbuddene. 
 
Klassesammensætning drøftes. Vigtigt at der fremad-
rettet arbejdes med ensartede vilkår og kriterier for 
klassesammensætning på Alkjær og Rindum. 

18.30 – 18.50 
Pkt. 114 
LOGO processen 
Der er en proces i gang i forhold til at få gi-
vet et fælles logo til Ringkøbing Skole, der 
kan forene de to afdelinger.  
Vi har brug for jeres input, når vi skal have 
lavet et logo, der viser, hvem vi er.  
 
Kort oplæg fra Maria 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

Vi har behov for et fælles logo. 
Der er igangsat en proces både blandt elever, perso-
nale, ledelse og i bestyrelsen. 
 
Input fra Bestyrelsen: 
Stor skole 
Samarbejde/fællesskab er vigtigt for os 
Læringsrejsen – fokus på progression 
èn skole med 2 indgange – gode muligheder her 
Trivsel – elever/skole/hjem – trivsel i det store per-
spektiv 
Skolen er stor nok til…. rummelighed – diversitet 
mm. 
Vi hjælper hinanden (Læringsvenner) 
Skole-hjem samarbejde – vi vil det gerne 



Dagsorden: Beslutning: 

God løfte evne 
Stærke fællesskaber/trivsel 
Faglighed, ambition, kreativitet rummelighed 
Stor trivsel 
Nærhed også i det store 
Høj faglighed 
Ambitiøse på kerneopgaven – trivsel og faglighed 
De nære værdier binder os sammen 
Verdens lykkeligste by 
Vi er lykkedes godt med sammenlægningen – de bed-
ste fra 2 verdener. 
 
Elevinvolvering i det grafiske arbejde drøftes. 

18.50 – 19.05 
Pkt. 115 
Harmonisering af åbningstider i SFO 
Der er et ønske fra SFO om, at der kan ske 
en harmonisering af åbningstiden på sko-
lens to afdelinger. 
 
Oplæg fra Lars 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 

 
Punktet fremlægges for bestyrelsen. 
Forskellige muligheder drøftes. 
 
Det vurderes, at tryghed og kendskab er vigtigt for 
børnene. 
 
Bestyrelsens holdning er: 
Hvis der er fordele i fælles åbne/lukketider, så er der 
opbakning til dette. 
Hvis der er fordele i, at der fortsat er uens åbne/lukke-
tider, så er der opbakning til dette. 

19.05 – 19.15 
Pkt. 116 
Elevplaner 
I forlængelse af den politiske aftale, der af-
skaffer elevplaner i deres nuværende form, 
ønsker skolen at gøre brug af den frihed, 
der i dette skoleår muliggør at afvige kravet 
om udarbejdelse af elevplaner.  
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse  
 
Bilag:  
Skrivelse til distriktslederen 
 

Der er ikke kommentarer til det skriv, som sendes vi-
dere til distriktsleder i Vest. 
 
Princip tilrettes ift. den ændrede praksis i 21/22. 
 
Det drøftes pt. i teamene, hvordan praksis med elev-
evaluering og tilbagemelding til hjemmene skal være i 
indeværende skoleår. 

19.15 – 19.25 
Pkt. 117 
Økonomi 
Budgetopfølgning pr. 31.10.21 fra hen-
holdsvis afdeling Alkjær og afdeling Rin-
dum.  
 
Bilag: 
Budgetopfølgning fra begge afdelinger. Det 
eftersendes, når det er færdigt. 

Gennemgang af økonomi-bilag for begge afdelinger. 



Dagsorden: Beslutning: 

 
Indstilling:  
Punktet er til orientering. 

19.25 – 19.40 
Pkt. 118 
Orienteringspunkter 
 Orientering fra DSA udvalget 
 Orientering vedr. Nye Veje 
 Skadedyr 
 
Indstilling:  
Punktet er til orientering  
 

 
Orientering fra DSA udvalget: Kort gennemgang. Der 
sendes noter fra mødet ud sammen med referatet. 

 
Orientering vedr. Nye veje: Der er fokus på, hvilken 
ledelsesstruktur der skal gælde fremadrettet. Forskel-
lige modeller gennemgået. Der arbejdes samtidig med 
samarbejdsaftaler special og almen i mellem. 
 
Kort orientering om skadedyr. 
 
 

Pkt. 119 
19.40 – 20.00 
Eventuelt 

Vi har pt. iværksat tiltag ifm. høj lokal smitte. 
 

 
Punkter til kommende møder: 

 
Trafiksikkerhed – skolevej Afdeling Rindum. Opsam-
ling og henvendelse til det politiske udvalg, når det 
nye udvalg er tiltrådt. 
 
Hvad gør vi for de dygtige elever? 
 
Brug af karakterer i overbygningen – opmærksomhed 
på en feedback kultur – Maj måned (evt. inviteres læ-
rere med til SB-møde sammen med Helle) 
 
Antimobbeplan – trivselsplan 
 
Mål- og indholdsbeskrivelse for skolefritidsordninger. 
 
Valg af ekstern til skolebestyrelsen (jan.) 
 
Overgange fra grundskole til overbygning (jan.) 
 
Kan–principper samt revision af eksisterende princip-
per. 
 
Skoleindskrivning 22/23 
 
 
 

 
Næste møde er d. 6. januar på afdeling Alkjær – mødet afholdes i Ungdomsgården.  


